

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES ET
DE LA QUALITE

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

GENERAL SECRETARIATE

DEPARTMENT OF UNIVERSITY ACCREDITATIONS
AND QUALITY

COMMUNIQUE RADIO – PRESSE / PRESS RELEASE

22-00416

N° _____ MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du/of _____

26 SEPT 2022

portant publication des résultats du concours spécial d'entrée au Niveau II du cycle des ingénieurs de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, Campus principal de Dschang et Annexe de Bafia, au titre de l'année académique 2022/2023.

publishing the results of the competitive entrance examination into the engineering cycles of Levels II of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang, in the Main Campus in Dschang and Annex of Bafia, for the 2022/2023 academic year.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOW:

Les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, sont déclarés définitivement admis au Niveau II du cycle des ingénieurs à la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2022/2023. Il s'agit de :

The following candidates, ranked in alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into level II of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2022/2023 academic year, subject to the presentation of the originals of the certificates required for admission into the various cycles:

I - LISTES PRINCIPALES / MAIN LISTS

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS DE DSCHANG

1. Techniciens Supérieurs

1. AHOUEM PELAGIE NADIA
2. BOKWE SAMUEL NGOE JUNIOR
3. DADJE BABBA
4. MATCHOUO FOSSI EMILE CHRISTIAN
5. MBARGA ATANGANA MAX AYMAR
6. NDAME ALAIN BRUNO
7. SALE ABDOULAYE
8. SISSA HENRIOT LIVINGSTONE
9. TCHALEU HILAIRE JOSEPH
10. TCHINDA FOTOUO BEAULEX

2. Titulaires du DEUG

1. AZANGUE NDOFACK JUNIOR
2. KENTSOP TCHOUPOU PREZ
3. NDAYOU NJIEMESSA NOURHA
4. NGAMENI HERMAN
5. NGONGUE MAKEMKEU LIZA BRESBELLE
6. NINJIO FEUJIO LYNE JODIE
7. NTOUPENDI POUmie MARYAM LINDA
8. NZOGANG FONOU DUPLEX JANO
9. THOMY NGWADIM CHARLOTTE BRENDA
10. TSOFAK DONFACK LETITIA PAKY N

